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Motion 

Problem med snöröjning av bussgator och gångbanors säkerhet  

Vintrarna är nuförtiden inte så vintriga som de har varit förr. Ändå finns det behov av 
att skriva en motion som handlar just om problem med vinter, snöröjning och 
halkskador. Många gångtrafikanter drabbas negativt av snöröjningsproblem, halka 
och logistiska svårigheter som kan ge brutna ben och andra halkskador. Dessa 
problem kan hanteras bättre och minskas. Gångtrafikanter är ofta en nästan osynlig 
grupp som inte märks så mycket som övriga trafikantgrupper under vintern. Ändå är 
det denna grupp som ofta och med rätta ofta klagar på dålig snöröjning.  

Nacka har en jämförelsevis god standard på snöröjningen och med tanke på att 
budgeten för snöröjningen under senare år ofta inte har hamnat på överskott så har 
man ekonomiskt utrymme för att höja röjningskvaliteten ytterligare. Det 
snöröjningsprogram som ofta prioriteras inom kollektivtrafikens framkomlighet kan 
ställa till problem för gångtrafikanterna genom att den plogade snön från 
kollektivtrafikfilerna plöjs upp på gångvägar och bildar vallar, om dessa finns intill. Det 
gör det mycket svårt för gångtrafikanter med barnvagnar, rullatorer och övriga att ta 
sig till t ex busshållplatserna. De kan till och med tvingas ut på den plogade körbanan 
vilket är en trafikfara.  

 

Jag vill mot bakgrund av detta att 

• ett förbättringsförslag genomförs för programmet för röjning av bussgator som 
innebär att en samtidig röjning av intilliggande trottoar/gångbana genomförs 
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